
Til medlemmer i Risør Arbeiderparti 
Nedenfor står sakslista til årsmøtet i Risør Arbeiderparti. Saksdokumenter legges ut på 
hjemmesida og sendes ut på e-post (til de vi har adresse til).  De vi ikke har e-post til kan ta 
kontakt med Jens Høibø på tlf /SMS 97669542 eller e-post jenshoei@online.no for å få 
tilsendt dokumentene. De blir også sendt ut på SMS via link til hjemmesida. De kan også 
leses før møtet. Lokalet er åpent fra kl 18.30. 
 

Saksliste årsmøtet i Risør AP – 11.02.2020 
Sted: Biblioteket, litteraturrommet Tid: 19.00 – 21.00 
 
Velkommen v/Jens Høibø(leder) 
 
Sak 1:  Valg av dirigent,  

Valg av sekretær og 2 til å underskrive protokoll 
Sak 2:  Innkalling og saksliste 
Sak 3:  Årsmelding fra styret 
Sak 4.  Regnskap 2019 (Legges fram på årsmøtet) 
Sak 5.   Budsjett 2020 (Legges fram på årsmøtet) 
Sak 6. Justering av lokale vedtekter 
Sak 7.   Innkommende forslag 
Sak 9.   Årsmelding fra bystyregruppa og årsrapporter fra komiteene 
 Årsrapport formannskapet legges fram på årsmøtet 
Sak 10. Valg (legges fram på årsmøtet) 
 
Avslutning årsmøte 
 
Tema: Politiske situasjonen og nytt program for Arbeiderpartiet 2021 - 2025 
 

• Innledning v/ Kari Henriksen – Stortingsrepresentant Vest-Agder  

• Spørsmål og kommentarer 
 
 
Det blir enkel bevertning under møtet. 
 
Takk for oppmøtet og vel hjem. 
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Årsrapport for styret i Risør Arbeiderparti  År: 2019 

Partiets medlemmer/varamedlemmer i utvalget: 
- Jens Høibø – leder  
- Nestleder: Bente Trulsvik  
- Sekretær – Paal Eckhoff Salvesen 
- Kasserer – Eva Nilsen  
- Studieleder – Nils Vibe  
- Kvinnekontakt: Torhild Gregersen  
- Bjørn Preben Anfinsen-aRisæ 
- AUF tiltrer styret – har ikke vært representant dette året 
- Ordfører kan tiltre styret med tale og forslagsrett 

 
Vara: 
- Odd Eldrup Olsen  
- Helene Frydenberg  
- Torgeir Torkjelsson 
- Lillian Røed 
 

Andre verv: 
Utsendinger til fylkesårsmøtet: Jens Høibø, Torhild Gregersen og Ole Henrik Grønn i tillegg 
til Eva Nilsen(fylkestingsgruppa) 
 
Representantskapet i Agder Arbeiderparti: Jens Høibø og Ragni McQueen Leifsson 
 
Revisorer: Linda Sletten Heistad og Helene Frydenberg 
Fast representant Aust-Agder fylkesting: Eva Nilsen (Inntil nytt fylkesting tiltrådte) 
Fylkespartiets valgkomite: Jens Høibø (1.vara – fast møtende) 
 

Antall møter og saker: 
9 styremøter – behandlet ca 50 saker 
Imellom styremøtene kommuniserer styret via styreforumet på fb. 
 
Medlemsmøter: 

12.3 Kandidatsamling 

26.3 E-18 og trasevalg  

18.6  E 18 og Risørveien. Orientering og meningsutveksling 

9.9 Valgvake 

07.10 Oppsummering valg, konstituering mm. Prosessen framover 

25.11 Tema kommuneplan 

9.12 Budsjettet 

 I tillegg 2 valgkampsamlinger og 1 samling etter valget. 

 
Møtene blir som hovedregel annonsert i AAB og i IRisør.  SMS’er sendes til medlemmene før 
hvert medlemsmøte og når det er endringer på tid eller sted for gruppemøtene. 
Gode erfaringer med møte på biblioteket (Litteraturrommet). 



Oppmøte har vært varierende, men vi har hatt mange og gode diskusjoner/prosesser på 
møtene. 
 

Aktiviteten  

Generelt 
Styrets arbeid i inneværende år har i stor grad vært preget av  

• Valgkampen (se eget avsnitt),  

• vegsaken(e),  

• etablering av bystyregruppe, komiteer ++ 

• kommuneplan 

• budsjett og handlingsplan 

Under selve valgkampen var det meste av aktiviteten knyttet opp mot valgkamputvalget, 
men styreforumet ble brukt når det var nødvendig 
 

1.mai 
Ble gjennomført på tradisjonelt vis. Med tog og korps. Godt vær og mye folk både i tog og på 
torget.  Hovedtale v/Per Lunden, Appeller v/Charlotte Terkelsen varaordfører i Kragerø og 
Agnes Nordgård, LO.  
Samling i Kunstparken etter samlingen på Torget. Appeller v/ Frida Fred Dørsdal og 
Andrew Windtwood/Bisan Bassam Mansour. Per Arve Øyen underholdt. Samlingen i 
Kunstparken har blitt en hyggelig tradisjon ikke minst fordi Arnfinn holder kafeen åpen for 
oss. 
 

Årsmøtet i fylkespartiet 
Ble arrangert første helga i mars. Delegasjonen bestod av Jens Høibø, Torhild Gregersen og 
Ole Henrik Grønn. Eva Nilsen representerer fylkestingsgruppa. Så Risør var godt 
representert. Alle delegatene våre holdt innlegg. Temaene våre gikk på å styrke flankene i 
det nye Agderfylket og ikke minst var vi aktive i debatten om Migrasjonsutvalget. Den 
kommende valgkampen var også et viktig tema på møtet. 
 

E 18 og fv 416 - vegsaker 
Vegsakene, både E18 og Risørveien har vært utfordrende. Det er sterke følelser i sving og det 
har vært vanskelig å få en balansert debatt. Styret vil framheve den store innsatsen 
ordføreren vår, Per (Lunden) har gjort det foregående året. Han har stått fast på å holde 
alternativene åpne og stått fast på den linja som ble lagt av bystyret. Vi mener at det var 
avgjørende at avtalen ble så god som den ble tatt i betraktning av at avstanden til E18 blir 
økt. Medlemsmøtet den 25.11 støttet opp om strategien som er lagt i kommunedelplanen 
som handler om veiplanene og Risørveien spesielt.  
 

Nominasjonsprosessen 
Vårens nominasjon gikk noe tregt, mange telte på knappene. Men så begynte noe å skje, det 
kom blant annet et viktig leserinnlegg fra Gry som var med på å snu innstillingen til flere av 
kandidatene. En mobilisering kom i gang og vi endte opp med en veldig god liste. 



Programarbeid 
Programarbeid var igjennom flere faser. Det ble avholdt flere møter og mange gode innspill 
kom på møtet der programmet skulle vedtas.  For å få disse innarbeidet i programmet, 
utsatte vi den endelige behandlingen til januar.  
 

Valgkampen 
Valgkamputvalget la en god plan for gjennomføring av valgkampen.  Spesielt må nevnes 
Torhild Gregersen gode oppfølging underveis. Svært mange av kandidatene og også andre 
medlemmer stilte opp både til husbesøk og stands. Spesielt må nevnes mange gode 
leserinnlegg, og vi ble godt lagt merke til i valgkampen.  
Det ble også denne gang gjort en stor jobb med valgavisa og små brosjyrer. Vi satset i tillegg 
mer på annonsering enn tidligere. Det var god spredning av kandidatpresentasjoner på nett. 
I motsetning til tidligere, ble det med ett unntak (ordførerduell i mai) ikke arrangert politiske 
dueller/møter i løpet av valgkampen. Slike arrangement har det vært vanlig at partiene blir 
invitert til. Det skjedde ikke i år. Særlig var det påfallende at lokalavisa, AAB, ikke tok et slikt 
initiativ. Avisa tok inn innlegg, men fulgte ikke opp slik som forventet. På slutten av 
valgkampen tok vi et initiativ til en duell mellom Kai og Per, men det takket Høyre nei til. En 
lærdom må være at dersom ikke aviser, foreninger, interessegrupper e.l. inviterer til slike 
arrangementer må vi gjøre det gjerne sammen med andre politiske partier. 
Valgresultatet ble ikke så godt som vi ønsket, men vi fikk i alle fall beholde ordføreren og det 
er vi godt fornøyd med. Høyre gjorde et veldig bra valg og fikk like mange mandater som oss. 
 

Budsjettsituasjonen i kommunen 
Kommunen vil de neste årene måtte kutte ganske dramatisk på utgiftsiden, noe som vi ha 
betydning for politikken de neste årene. Signal om kutt kom ganske tidlig på høsten. Det 
betyr at vi i mye større grad må ha søkelys på hva som bør prioriteres og hvilke utfordringer 
kommunen vil få framover.  
Facebooksida vår blir jevnlig oppdatert av Ole Henrik Grønn som er ansvarlig for siden.  
 

Aktivitet på nett/ aviser? 
Særlig under valgkampen var det mange og gode innlegg i AAB og IRisør. Mange av 
kandidatene bidro godt med det. Det ble også delt mye innlegg og kandidatpresentasjoner 
på nett (fb).  
 

Medlemssituasjonen 
Vi hadde 102 aktive medlemmer pr 31.12.  
 

Økonomi 
Vi har brukt ca 125.000 i valgkampen, noe som er 25.000 over budsjettet. Vi mener likevel 
det er vel anvendte penger, særlig i en valgkamp der Høyre og den borgerlige siden var mer 
vital enn i tidligere valgkamper.  Beholdning pr 31.12 2019 var 57.792,-  noe som ikke er 
unormalt etter et valgår. Vi viser for øvrig til regnskapet. 
 
Styret i Risør AP 
 
  



Sak 6 Justering av lokale vedtekter 
Det er vedtatt av landsmøtet 2019 at det skal velges medlemsansvarlig til styret i 
kommunelaget. Studieledervervet er i stedet tatt ut som et eget verv.  
 
Styret fremmer derfor forslag om at dette tas inn i våre lokale vedtekter.  
Nedenfor er våre vedtekter gjengitt med den foreslåtte endringen. 

Vedtekter for Risør Arbeiderparti vedtatt på årsmøtet 2018 – inkludert 

endringen som nå foreslås. 

§1 Formål  
Risør Arbeiderparti skal arbeide for de retningslinjer som partiet har lagt fram i program, 
vedtekter og vedtak.  
 

§2 Organisasjonens oppbygging    
Det er Arbeiderpartiets medlemmer i kommunen som danner kommunepartiet.  
Medlemsmøtet er kommunepartiets høyeste organ mellom årsmøtene.  
Det er årsmøte i kommunepartiet som avgjør kommunepartiets organisasjonsoppbygging/ 
lags-struktur.  
 

§3 Årsmøter  
Til årsmøtet i kommunepartiene inviteres alle medlemmer med tale- forslags og stemmerett. 
Møtet kunngjøres minst fire uker før det avholdes. Årsmøtet behandler årsmelding fra 
styret, kommunestyregruppa m.v. Videre behandles regnskap, innkomne forslag og valg i 
samsvar med kommunepartiets vedtekter.  
Forslag som medlemmene ønsker behandlet på årsmøtet, må sendes partistyret senest to 
uker før årsmøtet. Styrets medlemmer har ikke stemmerett på årsmøtet ved behandling av 
beretning og regnskap.  
Ekstraordinært årsmøte avholdes når medlemsmøtet bestemmer det. Ekstraordinært 
årsmøte skal kunngjøres minst fire uker før det skal avholdes, og møtet kan kun behandle de 
saker som det fremgår av saklista ved kunngjøring om ekstraordinært årsmøte.    
 

§4 Medlemsmøtet 
 Medlemsmøtet er kommunepartiets høyeste myndighet mellom årsmøtene. Det tar 
avgjørelser i alle saker som ikke er tillagt partistyret eller kommunestyregruppa.  
Medlemsmøter skal holdes så ofte styret bestemmer det eller når kommunestyregruppa ber 
om det. Alle medlemmer i kommunepartiet har stemmerett i medlemsmøtet.  Medlemmer 
av partiets kommunestyregruppe skal ta del i medlemsmøtet.  Når medlemsmøtet 
behandler kommunale saker, skal kommunestyregruppa fremme innstilling i den enkelte 
sak.  
 

§5 Styret  
1. Kommunepartiets styre består av 7 medlemmer. Blant disse er leder, nestleder, kasserer, 
verveansvarlig, sekretær og kvinnekontakt. Det velges 4 varamedlemmer som skal inviteres 
til alle styremøter. Kvinnekontakten skal ha ansvar for kvinnenettverket i kommunepartiet.  



2. AUF tiltrer styret med ett medlem som har tale-, forslags- og stemmerett. 
3. Partistyret skal lede partiarbeidet i kommunen og sikre en god kontakt mellom partiet og 
kommunestyregruppa. Lederen i kommunestyregruppa skal ta del i partistyrets møter.  
4. Partiets ordfører kan tiltre styret med tale- og forslagsrett 
 

§6 Nominasjon til kommunestyrevalg  
1. Fylkespartiets styre fastsetter tidsfrister for nominasjonsprosessen foran 

kommunestyrevalg.  
2. Årsmøtet eller medlemsmøtet velger en nominasjonskomité på minst fem medlemmer 
med varamedlemmer, etter forslag fra valgkomite(årsmøte) eller partistyret(medlemsmøte).  
3. Partistyret ber medlemmene innen en fastsatt frist å sende nominasjonskomiteen forslag 
på medlemmer de ønsker nominert.  
4. Nominasjonskomiteen utarbeider et foreløpig forslag til liste, som offentliggjøres for 
medlemmene. Listeforslaget skal også omfatte forslag på ordfører og varaordfører 
5. Medlemmene skal innen en nærmere fastsatt tidsfrist sende sine endringsforslag til 
nominasjonskomiteen.  
6. Medlemsmøtet foretar den endelige nominasjon på et eget nominasjonsmøte. 
Nominasjonskomiteen legger fram sitt endelige forslag til liste, der det er innarbeidet de 
endringsforslag som komiteen har sluttet seg til.  
Før det tar fatt på selve nominasjonen, fastsetter nominasjonsmøtet hvor mange som skal 
utheves. Nominasjonsmøtet nominerer først ordførerkandidat og varaordførerkandidat. De 
skal stå først på valglista og utheves.  
7. Kommunepartiet kan foreta nominasjon av ordførerkandidat og varaordførerkandidat før 
resten av lista nomineres. Kommunepartiet skal i så fall ha fastsatt dette som en del av 
nominasjonsprosessen. Forhåndsnominasjonen skal foretas av medlemsmøtet. 
Nominasjonskomiteens innstilling til disse plassene må bekjentgjøres før møte. Nominasjon 
av disse plassene er å anse som endelig og kan ikke tas opp igjen på nominasjonsmøtet der 
nominasjon av de øvrige plassene på lista skal foretas.  
8. Partiets kommunevalgprogram må sluttbehandles før nominasjon finner sted. Ved 
forhåndsnominasjon av ordførerkandidat og varaordførerkandidat må ikke 
kommunevalgprogrammet sluttbehandles før disse er nominert.   
9. Rådgivende avstemning over kandidater kan holdes, før nominasjonskomiteen fremmer 
sitt første nummererte listeforslag.  
 

§7 Kommunestyregruppen 
1. Styret i kommunepartiet skal umiddelbart etter et kommunestyrevalg innkalle partiets 
representanter i det nye kommunestyret til et fellesmøte med partistyret for å konstituere 
kommunestyregruppa.  
2. Partistyret og gruppestyret innstiller i fellesskap overfor medlemsmøtet på partiets 
kandidater til formannskapet og andre kommunale styrer, utvalg og råd.  
3. Medlemsmøtet eller styret gir fullmakt til en forhandlingsdelegasjon som på vegne av 
kommunepartiet skal forhandle frem posisjoner i forkant av konstituering av 
kommunestyret. Partiets ordførerkandidat skal være en del av forhandlingsdelegasjonen. 
Fullmakten skal gi rammer og strategi for forhandlingene. Forhandlingsdelegasjonen skal 
legge frem innstilling som behandles av medlemsmøtet i kommunepartiet.  
4. Kommunestyregruppa skal i samarbeid med partistyret arbeide etter partiets program, 
vedtekter og vedtak. Gruppa er ansvarlig overfor kommunepartiet.  



5. Kommunepartiets leder og inntil to andre styremedlemmer utpekt av partistyret tiltrer 
kommunestyregruppa med tale-, forslags- og stemmerett. Kommunepartiets leder eller 
annet styremedlem utpekt av styret tiltrer formannskapsgruppa med fulle rettigheter.  
6. Gruppa holder møter så ofte det trengs og skal foran hvert møte i kommunestyret gå 
gjennom møtets saksliste.  
7. Det føres protokoll på gruppas møter. Gruppa legger fram en årsmelding for årsmøtet i 
kommunepartiet.  
 
8. Vedtak i kommunestyregruppa, kommunepartiet v/ årsmøtet eller medlemsmøtet er 
bindende ved behandling i kommunestyret dersom det behandlede organ ikke har vedtatt 
noe annet.   
9. Den som er inhabil i en sak som skal behandles i fylkesting eller kommunestyre og/ eller 
har personlige eller familiære interesser (økonomiske, forretningsmessige mv.) i en sak som 
behandles i partiets organer eller i kommunestyregruppe, fylkestingsgruppe mv. er å anse 
som inhabile i partiets behandling.  
10. Partiets representanter i kommunale styrer og utvalg skal danne grupper. Disse 
gruppene skal organiseres og arbeide etter de regler som er trukket opp for 
kommunestyregruppa i foregående punkt 4 - 9.  
11. Partistyret skal i samarbeid med styret for kommunestyregruppa sørge for at det blir 
holdt fellesmøter av partiets representanter i kommunale styrer og utvalg. Dette skal 
fremme godt og planmessig samarbeid mellom gruppene.  
12. Kommunale saker skal behandles av medlemsmøtet når styret for kommunestyregruppa 
ber om det, når et flertall i kommunestyregruppa krever det, når partistyret bestemmer det, 
eller når medlemsmøtet ber om det.  
13. Medlemmene av partiet kan møte på gruppemøtene med forslags og talerett 
 
 

§8  Revisjon  
Årsmøtet velger to revisorer med vararevisorer. Disse reviderer regnskapet og gir 
innberetning til årsmøtet og til fylkespartiet.  
 

§9  Kontingenten  
Kommunepartienes andel av kontingenten fastsettes av landsmøtet.    
 

§10  Vedtekter  
Vedtektene for Risør Arbeiderparti vedtas av årsmøtet. De bygger på Arbeiderpartiets 
vedtekter og retningslinjer og må ikke stå i strid med dem. Forhold som ikke er omtalt i disse 

vedtekter, reguleres av "Vedtekter for Arbeiderpartiet". For å være gyldige må vedtektene 
godkjennes av styret i Aust-Agder Arbeiderparti (Agder Arbeiderparti). Ved en eventuell 
oppløsning av Risør Arbeiderparti skal kommunepartiets eiendeler tilfalle fylkespartiet. Når 
vedtak om oppløsning er fattet, skal økonomiske disponeringer og bevilgninger godkjennes 
av fylkespartiet. Det er ikke anledning til å foreta utdeling av gjenværende midler til 
medlemmene.    
 



§11  Rådgivende uravstemning  
1. Medlemsmøtet kan vedta å søke råd i viktige politiske og organisatoriske saker i form av 
rådgivende uravstemning blant partiets medlemmer.  
2. Styret har ansvaret for at det utarbeides et beslutningsgrunnlag som i tilstrekkelig grad 
belyser saken som skal avgjøres.  
3. Kommunepartiets styre har ansvaret for at uravstemningen gjennomføres på en forsvarlig 
måte, etter nærmere retningslinjer fastsatt av medlemsmøtet.  
4. Vurdering av rådgivende uravstemning skal alltid gjøres i forkant av sakers behandling.     
 

§12  Kvinnekontakt på kommunenivå  
Organisering av kvinnenettverket på kommunenivå reguleres av retningslinjene for 
Arbeiderpartiets kvinnenettverk.  
 
 

 

 
 
 
 
 
Årsmelding – Bystyregruppa – for 2019 
 
Bystyregruppa har det siste året bestått av følgende faste medlemmer:  

• Per Kristian Lunden 

• Paal Eckhoff Salvesen (gr.leder) 

• Jens Høibø 

• Ragni McQueen Leifsson (gr.leder, vara) 

• Elen Lauvhjell 

• Ole Henrik Grønn 

• Ister Mohammad Ali  

• Tove Hansen 

• Sigbjørn Tønnesland 

• Torhild Gregersen 

• Kristin Sæberg Haakonsen 

• Gry Pedersen (gikk ut i februar 2919) 
Anne Grethe Strandquist overtok 

• Bente Trulsvik



 
 

[Skriv inn tekst] 

 

I tillegg har flere av våre varamedlemmer stilt opp ved fravær gjennom hele året. Gruppa har også endret 
seg underveis.. Paal har vært gruppeleder i hele perioden, Ragni har steppet inn når Paal har meldt forfall.  

Gruppa jobber bra sammen, mange er svært aktive både i gruppemøter og på talerstolen.  

Et utvalg saker vi har jobbet med 

Risør er en av syv kommuner som er berørte i planarbeidet for ny E18 fra Grimstad i vest til Dørdal i øst. 
Per Kr. Lunden er leder for det interkommunale utvalget på syv kommuner, og skal lose prosjektet 
gjennom planprosesser i hver av kommunene, Risør inkludert. Arbeidet med dette er vedtatt delegert til 
styret ledet av Per.  Dette er en stor og viktig sak for kommunen, både med tanke på transportbehov i 
regionen, men ikke minst med tanke på tilførselsveien fra byens sentrum og opp til E18. Dette ble den 
store saken i fjor, der kommunedelplan for mulig utbygging av veien ned til Østebø vakte mye diskusjon 
ikke minst blant naboer til veien som i mer eller mindre grad blir berørt. Både Lindstølbeboere og beboere 
i Bosvik har latt seg høre i debatten, og har vist at engasjementet er stort. Resultatet er uansett nå at 
Risørveien blir inkludert i det videre arbeidet knyttet til utbyggingen av E-18, ved at store deler av veien 
forbi Moen et stykke ned mot sentrum får finansiering både fra Nye Veier og fylkeskommunen.  

Kranveien 62 – har vært oppe flere ganger, og skaper mye debatt. Nå er det med flertall fra de borgerlige 
vedtatt mot våre stemmer at det skal tillates bolig  i næringsområdet på Krana.  

Legesaken på Søndeled har skapt mye furore i media, og de politiske organer. Vi har ønsket å etablere 
legepraksis på Søndeled, for å sikre at beboerne i området får den legedekningen de ønsker. Det har vist 
seg vanskelig å få tak i kvalifiserte leger til solopraksis der, og kommunen har brukt mye midler på å 
opprettholde en midlertid dekning der til vi får tilsatt en lege fast i stillingen. Saken er prinsipielt 
vanskelig, fordi vi ideelt sett ser at leger bør jobbe sammen i et profesjonsfellesskap. Det er også det leger 
ønsker. I samme løpet har dette med samlokalisering av leger i kragsgate vært tema, i det hele tatt er 
fastlegeordningen under et visst press og det er et ønske både fra administrasjonen og leger selv å få til et 
fellesskap i en eller annen form.  

Kommunedelplaner – arealplanen har vært i behandling og på høring, og bystyret tok ut områder på 
Viddefjell som har vært kontroversielle, fordi de kan ødelegge kjente og kjære turområder. Urheia og 
områdeet ved Utkikken er de områdene som har vekt mest debatt.  

Regionplan Agder er vedtatt med tilslutning fra bystyret. Bystyregruppa med flertallet i bystyret har også 
ønsket å tilrettelegge for mer liv og aktivitet i Strandgata, og ønsket å legge til rette for gågate og 
uteservering.  

Risør by – har fortsatt støtte fra bystyret og vår bystyregruppe. Vi støtter Risør By med 1 million i året.  

Hollenderhagen er vedtatt, og et eksempel på samarbeid mellom privat utbygger og kommunen, der 
Arvid Sollies utbygging i Havnegata kombineres med allmennhetens tilgang til hagen som forskjønnes og 
gjøres til et samlingssted.  

Organisering av politisk arbeid – nye komiteer har også vært til behandling i høst, og har resultert i en 
nyorganisering av komiteene i den nye perioden vi er i nå.  

Bobilparkering, p-hus 

Bynett sør – intensjons/ tilknytning 

Doktorgrad for ansatt i kommunen, støtte eller ikke 

 

Det er et konstruktivt samarbeide og gode diskusjoner på gruppemøtene som avholdes tirsdagen før 
bystyremøtet. Vi er ikke alltid enige, men kommer ofte fram til gode kompromisser. I tillegg har vi korte 
og effektive gruppemøter når det trengs i bystyremøtene.  

Vi har jobbet bra sammen med SP og MdG og stort sett det samme med KrF i enkeltsaker.  

 
Paal Eckhoff Salvesen 
Januar 2020 
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Årsrapport for Helse og omsorgskomiteen (HOK)  År: 2019 
    

 
Partiets medlemmer/varamedlemmer i utvalget: 
Ole Henrik Grønn (komiteleder), Sigbjørn Tønnesland Gry Pedersen (til mars) og Kristin S. 
Håkonsen (fra april) 
Signe Lundberg (vara), Dag Ole Teigen (vara) og Ole Per Hopaneng (vara)  
 

Antall møter og saker: 
Komiteen hadde 4 møter og behandlet 9 saker. I tillegg til en rekke orienteringssaker. 
 
Generelt om arbeidet i gruppa: 
Gruppa fikk inn Kristin S Håkonsen som nytt medlem etter at Gry Pedersen fikk fritak etter at 
hun flyttet fra Risør. Kristin ble et godt tilskudd til Ap gruppa både med sin yrkesbakgrunn og 
det at hun har fulgt komiteen som varamedlem. Gruppa har jobbet godt, men det har vært 
mye forfall blant de faste medlemmene. Med felles valgliste har det blitt mye 
partirepresentasjon som har blitt overlatt til Senterpartiet og KrF.  
 

Saker som er behandlet: 
• Samlokalisering av leger i Kragsgata 48  

• Utredning av framtidig organisering av NAV-kontorene i Risør, Gjerstad, Vegårshei, Tvedestrand, Froland, Åmli og 

Arendal kommune 

• Høring: Kommuneplan 2018 - 2019, samfunnsdel Til uttalelse 

• Regionplan Agder 2030 - Høringsuttalelse fra Risør kommune 

• Omorganisering NAV 

 
De fleste sakene har fått enstemmig vedtak. I saker med flertallsvedtak har vi sikret flertall sammen med våre 
samarbeidspartier. 

 
Risør 01.02.2020  Ole Henrik Grønn 
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Årsrapport for Miljø og teknisk komite   For året 2019 

– til september 
Partiets medlemmer/varamedlemmer i utvalget: 
Komitèen består av  Paal Eckhoff Salvesen (leder), Eva Nilsen og Torhild Gregersen fra AP.  
Ellers sitter Lars Ole Røed (H),  Espen Hageli Henriksen (V), Viktor Hauge (Sp) og Heidi Paulsen (V) i 
komiteen. Stig Trondsen (AP) og Yngvar Aanonsen (AP) har stilt som vara ved flere anledninger.  

 
Antall møter og saker: 
Komiteen har behandlet 46 saker i løpet av 2019.  
 
Generelt om arbeidet i gruppa 
Komiteens ansvarsområder strekker seg fra saker knyttet til vann og avløp, trafikk, parkering til 
brannvern og viltstell blant annet. Komiteen skal avgi høringsuttalelser og handlingsprogram, samt 
avgjøre plansaker og planarbeid, utlegging til offentlig ettersyn til mindre endringer av 
reguleringsplaner – samt gi innstillinger i prinsippsaker til bystyret.  Komiteen jobber i hovedsak med 
saker av prinsipiell art. Administrasjonen har i de senere årene fått i oppgave å avgjøre saker av ikke 
–prinsipiell art på delegasjon, men det hender at saker som er delegert kommer til komiteen som 
klagesaker. Reguleringsplaner blir av og til gjenstand for klage, særlig der omgivelsene føler at planen 
ikke er god nok, at utbygger ikke tar nødvendig hensyn til naboer eller der kommunen har på 
delegert myndighet gitt tillatelser som i ettertid skaper protester og dermed påklages. 
Heidi Rødven, enhetsleder plan og byggesak, er sekretær. I noen saker deltar Einar Werner Frøyna 
(Enhet for eiendom og teknisk), Camilla Trondsen, eller andre som er relevante fra avdelingene enhet 
for plan og byggesak eller rådmannen. I enkelte saker er også publikum tilstede, spesielt i saker der 
tiltakshavere har klagesaker eller hvor saken er av spesiell interesse. I noen tilfeller er også pressen til 
stede.  

 
Et utvalg av saker som er behandlet: 
Mange ulike saker ble behandlet i 2019, fra overordnede saker som fornyelse av fylkesvei 416 i 
forbindelse med planarbeid knyttet til E18-utbyggingen, til saker som utfordrer boplikt og der 
hyttebyggere tar seg til rette i skjærgårdsnaturen.  Flere saker handler om klager der utbyggere ikke 
får det som de vil, eller der utbyggeres naboer ikke synes særlig om utbyggers planer. Vi har gode 
diskusjoner i komiteen, sakene blir godt belyst – og vi får gode råd og hjelp fra administrasjonen ved 
Heidi Rødven når det trengs.  
 
En av de sakene som har skapt mest blest, er mulig utbygging av et leilighetsanlegg i Hasalen, der en 
privat utbygger ønsker å etablere leiligheter i en skjæring på kommunal grunn. For at prosjektet skal 
bli noe av, må utbygger kjøpe tomt av kommunen, og for at prosjektet skal bli lønnsomt, søkte 
utbygger om fritak for boplikt. Prosjektet ligger ikke langt fra Holmen, som fikk bopliktsfritak i sin tid, 
under et annet politisk flertall. Komiteen fikk flertall for å nekte utbygger fritak, men gikk inn for at 
prosjektet skulle få kjøpe tomta. Saken skapte mye ståk i media. Komiteen har også vært involvert i 
saken om kommunale strandarealer på Tangen, der en del av beboerne har tatt seg til rette på 
kommunal grunn. Dette var en svært vanskelig sak, både prinsipielt og juridisk, og saken er ikke 
avgjort ennå. Komiteen har vært på en god del befaringer, ikke minst i forbindelse med rullering av 
arealplanen. Vi har sett på prosjekter som kan bli fremtidige hyttefelt og boligområder, og hvor 
områdene og planene har vært vurdert med tanke på om de skal inkluderes i arealplanen eller ikke. 
Av andre saker som er verdt å nevne, er en hytte på Vardøya, der hytteeier har tatt seg til rette, der 
utbygger har tatt seg til rette innenfor 100-metersbeltet både ved å bygge ut mer enn planlagt, legge 
gressplen og fjernet mye av jord, planter og annet som man absolutt ikke skal fjerne i skjærgården. 
Vedkommende fikk pålegg om endringer og innrettet seg etter det. Utbygging i skjærgården bør og 
må skje med klokskap og forsiktighet, slik at vår fellesarv blir tatt best mulig vare på.  
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Beboere i Utkikken har vært opptatt av mulige utbyggingsplaner, og komiteen var på befaring i 
området. Dette, samt behandling i komite og bystyre, førte til at områdene avsatt til utbygging av 
boligfelt nedenfor Utkikken nå er tatt ut av arealplanen. I en av befaringene ordnet komiteen opp på 
stedet. Det handlet om to naboer som var uenige om et trappeløp og konsekvensene av dette.  
 
Det var gode diskusjoner og konstruktivt samarbeid i komiteen. Vi har hatt flere møter med presse 
og publikum til stede. Siste møte i komiteen var den 16.9.  
 
 
 

Risør 3.2 - 2020     Paal Eckhoff Salvesen 
Sted/dato      Sign - Aps leder i gruppa fram til sept 2019 
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Årsrapport for: Oppvekst og inkludering.  År 2019 
    

Partiets medlemmer/varamedlemmer i utvalget: 
Bjørn Preben Anfinsen a Risæ, Bente Trulsvik og Tove Hansen (nestleder) 

Antall møter og saker: 
Kun 4 møter 2019. Lite saker derfor nevner jeg dem her. Komiteen ble som kjent lagt ned i 
forbindelse med omlegging til utvalgsmodell og sammenslåing av områdene helse, 
habilitering, oppvekst og skole. Juni og august møtene ble avlyst. Det har vært mye 
orienteringer, en sak om dysleksivennlig skole, vedtekter for barnehage og SFO. Nedsette 
arbeidsgruppe for arbeidet med mulig fritidskort-ordning. 

Generelt om arbeidet i gruppa (kortfattet): 
Arbeidet i gruppa har vært bra. Etter å ha møttes jevnlig i nærmere 4 år kjenner gruppas 
medlemmer hverandre på godt og vondt. Jeg synes stemningen i gruppa var god selv om vi 
ikke jobbet med de store tunge sakene.  

Saker som er behandlet (stikkord): 
• Utredning om dysleksivennlig skolen (sak skulle vært tilbake til komiteen våren 19. 

det gjorde den ikke så her har vi en sak å purre på.) 

• Vedtekter og satser for SFO 

• Vedtekter for barnehagene 

• Anmodning om bosetting av flyktninger. 

• Offentlig Phd (Trine Bergum) 

• Orienteringer: realfagssatsingen og EBOI (enhet for bosetting og integrering, nå 

nedlagt) 

• Høringer: Tilbudsstruktur for videregående skoler i Agder og kommuneplanen.  

 
 
 
Risør 02.02.2020.   Tove Hansen 
_____________________  ____________________________ 
Sted/dato      Sign - Aps leder i gruppa 

 
 


